
Kennis samenbrengen 

 

De Innovatieversneller stimuleert en versnelt de toepassing en doorwerking van 
innovatieve oplossingen in het HWBP. Een aantal adviseurs van het Adviesteam 
Dijkontwerp maakt bij De Innovatieversneller deel uit van de strategieteams rondom 
de thema’s Piping, Dijkerosie en Macrostabiliteit. Marieke de Visser en Meindert Van 
(dossierhouder Macrostabiliteit bij De Innovatieversneller) vertellen over de kansen 
die deze dubbelrol biedt.  

 
Zowel de Innovatieversneller als het Adviesteam Dijkontwerp helpen de projecten. Het 
Adviesteam Dijkontwerp ondersteunt projecten bij de toepassing van de 
overstromingskansbenadering en nieuwe kennis vanuit een onafhankelijke rol. De 
Innovatieversneller zit echt op het thema innovatie en ontwikkeling van nieuwe kennis in het 
HWBP. Marieke: “In het voorjaar stelde De Innovatieversneller de vraag of een aantal 
adviseurs van het Adviesteam vanuit een ‘meedenkrol’ deel kon nemen aan de 
strategieteams. Op deze manier kan De Innovatieversneller gebruik maken van de kennis en 
ervaring die binnen het Adviesteam aanwezig is.”  

 
“Bij het strategieteam Macrostabiliteit zijn twee adviseurs van het Adviesteam betrokken” 
vertelt Meindert. “We willen graag de verbinding leggen tussen vragen die binnenkomen en 
de praktijk. Dat betekent dat we goed zicht moeten hebben op wat er landelijk speelt rondom 
Macrostabiliteit. Daarom heb ik in mijn strategieteam zowel waterschappen en RWS als 
marktpartijen en Deltares aan boord, waaronder dus ook adviseurs van het Adviesteam. We 
zetten de strategische lijnen uit van ontwikkelingen die spelen en bekijken daarbij welke 
innovaties en kennisontwikkelingen de potentie hebben om fors te gaan renderen over de 
projecten heen. Vervolgens bepalen we welke stappen gezet kunnen worden en ook wáár 
die gezet worden. Daarnaast bewaakt het strategieteam de kwaliteit van de antwoorden op 
Wiki-vragen.” 

 
De Innovatieversneller en het Adviesteam hebben elk een andere opdracht, maar er is soms 
overlap in de vragen die gesteld worden. Marieke: “Het is natuurlijk niet de bedoeling dat het 
voor projecten verwarrend is waar je met een vraag terecht kunt. Afstemming tussen beide 
partijen vinden we daarom belangrijk. We weten elkaar goed te vinden: we geven een vraag 
aan de andere partij door, als die daar beter op z’n plek is. En als het nodig is pakken we 
een vraag samen op. Het maakt dus niet uit aan wie je je vraag stelt, we zorgen er samen 
voor dat je project altijd op een goede manier wordt geholpen.” 


